
Aan: College van B&W Gemeente Venlo

Betreft: Mondelingen vragen conform Art. 45 RvO

Onderwerp: Mogelijk stoppen met het afgeven van bouwvergunningen door 
provincie Limburg.

Datum: maandag 14 februari 2022

Geacht college,

Nu de in 2013 ingevoerde verhuurdersheffing wordt opgeheven en er een oplossing 
was gevonden voor het stikstofprobleem, nl de handel in stikstofrechten, kunnen, en 
dat niet alleen in Venlo, woningbouwprojecten eindelijk weer van start. 

Echter……

In de NRC van 14 februari 2022 lezen we dat er provincies zijn die geen 
bouwvergunningen meer afgeven voor bouwprojecten. De reden hiervoor is dat de 
“handel in stikstofruimte” de natuur bedreigd. Dat mag niet volgens de Raad van 
State.

Ook de provincie Limburg denkt, zoals te lezen in de NRC, na over de “handel in 
stikstofruimte” in onze provincie.

Vraag 1:

Is het college al bekend of en zo ja per wanneer de provincie Limburg denkt te 
besluiten om, naar aanleiding van de stikstofproblematiek, te stoppen met het 
afgeven van bouwvergunningen? 

Vraag 2:

Indien het provinciebestuur van Limburg door de stikstofproblematiek stopt met het 
afgeven van bouwvergunningen, heeft dit dan ook gevolgen voor de reeds 
afgegeven bouwvergunningen en/of toekomstige bouwplannen in de Gemeente 
Venlo? Zo ja, welke?

Namens de fractie van de Venlose Senioren Partij,

Wout Weijmans


